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Είναι «διαβασμένος» ο Γ. Παπαχρόνης. Τι θα … 
πει ο δήμαρχος;

ΤΕΛΙΚΑ ΤΙ ΣΥΜΒΑΙΝΕΙ ΜΕ ΤΟ 
ΠΑΖΑΡΙ ΤΗΣ ΞΑΝΘΗΣ;

Το έχουμε ξαναγράψει. Άλλο ένας επικεφαλής μιας παράταξης να θέτει ερω-
τήματα προς τον δήμαρχο, ο οποίος ηθικά και πολιτικά είναι υποχρεωμένος να 
απαντήσει και άλλο οι ερωτήσεις του επικεφαλής μιας παράταξης της αντιπο-
λίτευσης, όπως στην συγκεκριμένη περίπτωση του Γιάννη Παπαχρόνη προς τον 
δήμαρχο, να είναι εμπεριστατωμένες, βασισμένες στην υποχρέωση της αντιπολί-
τευσης να ελέγχει την διοίκηση, κυρίως όμως μέσα από τις ερωτήσεις, ο δημότης 
να καταλαβαίνει ότι οι ερωτήσεις της αντιπολίτευσης δεν είναι απλά για να κάνει 
ντόρο και να κερδίσει το πεντάλεπτο της δημοσιότητας.
Στην προκειμένη περίπτωση, αν υπήρχε κράτος που λειτουργεί θα έπρεπε να πά-
ρει τις ερωτήσεις του Παπαχρόνη  και να «τσιμπήσει» τον δήμαρχο για παράβαση 
καθήκοντος.
Δεν είναι δυνατόν να υπάρχουν συνδημότες μας οι οποίοι δραστηριοποιούνται 
στην λαϊκή του Σαββάτου η οποία σημειωτέων στα «καλά τα χρόνια» έκανε «τζίρο» 
ή κύκλο εργασιών πάνω από 5 εκατομμύρια ευρώ τον μήνα και άρα είναι αδια-
νόητο, σύμφωνα με τις ερωτήσεις του Παπαχρόνη να μην εμφανίζονται πουθενά 
καταγεγραμμένοι. Γιατί άραγε; Μήπως τους τζίρους αυτών των ανθρώπων που 
δραστηριοποιούνται επαγγελματικά στην λαϊκή τους «μοιράζονται» κάποιοι επι-
τήδειοι σε βάρος των βιοπαλαιστών οι οποίοι «κόβουν» από το ψωμάκι τους για 
να πληρώσουν τις υποχρεώσεις τους απέναντι στον δήμο;
Και μόνο μία τέτοια πονηρεμένη σκέψη, θα έπρεπε να είχε σημάνει συναγερμό 
στις υπηρεσίες ελέγχου και θα έπρεπε να «θορυβήσει» τον ίδιο τον δήμαρχο, 
εκτός αν είναι γνώστης και για ψηφοθηρικούς λόγους το επιτρέπει και άρα πα-
ρανομεί.

Οι ερωτήσεις προς Δήμαρχο Μ. Τσέπελη με θέμα την 
προσκόμιση στοιχείων όσον αφορά τη Λαϊκή Αγορά του 
Δήμου Ξάνθης (παζάρι) θα έπρεπε αν μη τι άλλο, σαν 
δήμαρχος να στηρίζει την νομιμότητα και προσεκτικές 
είναι και εμπεριστατωμένες πράγμα που σημαίνει ότι ο 
Γ. Παπαχρόνης και οι στενοί συνεργάτες του το «έψαξαν» 
καλά το θέμα.
Δεν γνωρίζουμε αν ο δήμαρχος του «όλα τα σφάζω και 
όλα τα μαχαιρώνω» θα απαντήσει με εντιμότητα και 
ευθύτητα, σίγουρα όμως οι δημότες – ψηφοφόροι ήδη 
έχουν πληροφορηθεί ότι κάποιοι κάτω από την σκέπη 
της δημοτικής αρχής, δεν είναι «εντάξει» στα κοινά βάρη 
και τις υποχρεώσεις τους. 
Διαβάστε την ερώτηση της παράταξης Παπαχρόνη
Κύριε Δήμαρχε,
στη συνεδρίαση της Πέμπτης 30 Ιουνίου 2022 συζητή-
σαμε εκτός των άλλων και δύο θέματα που αφορούν τη 
λειτουργία της Λαϊκής Αγοράς του Δήμου Ξάνθης, το 
γνωστό μας παζάρι. Επειδή κατά τη διάρκεια της συ-
ζήτησης προκύψανε και άλλες ερωτήσεις, οι οποίες δεν 
ήταν δυνατόν να απαντηθούν άμεσα κατά τη διάρκεια 
της συνεδρίασης, σας παρακαλούμε να μας απαντήσετε 
στα κάτωθι, επί ευκαιρία της επόμενης συνεδρίασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης.

α. Στην κατάσταση των διακοσίων ενενήντα (290) δικαι-
ούχων πωλητών που μας προσκομίσατε στη συγκεκριμέ-
νη συνεδρίαση υπάρχουν και άλλοι δικαιούχοι πωλητές 
οι οποίοι δεν αναγράφονται; Πόσοι και σε ποια κατηγο-
ρία ανήκουν (παραγωγοί, έμποροι);
β. Στην τελευταία εισήγηση και την απόφαση που έλαβε 
το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης για τους εκατόν είκοσι 
έναν (121) πωλητές που βρίσκονται πλέον σε καθεστώς 
αυτοδίκαιης αναστολής κατοχής συγκεκριμένων θέσεων 
συμπεριλαμβάνονται και άλλοι που δεν είχαν δηλωθεί;
γ. Παρακαλούμε για την ενημέρωσή μας ανά έτος πόσα 
χρήματα οφείλουν οι παραπάνω πωλητές που βρίσκο-
νται σε αυτοδίκαιη αναστολή όπως και για το συνολικό 
ποσό που οφείλουν στο Δήμο μας έως 31 Δεκεμβρίου 
2021 και θεωρούνται ληξιπρόθεσμες όπως και σε ποια 
κατηγορία ανήκουν (παραγωγοί κηπευτικών, έμποροι 
φρούτων και κηπευτικών, διάφοροι άλλοι έμποροι).
δ. Πόσα είναι τα έσοδα της Λαϊκής Αγοράς του Δήμου 
Ξάνθης, ανά έτος, από το έτος 2008 έως και το 2021, 
και ειδικότερα πόσα έχουν βεβαιωθεί και πόσα έχουν 

εισπραχθεί;
ε. Πόσα είναι τα έξοδα λει-
τουργίας της Λαϊκής Αγοράς 
του Δήμου Ξάνθης αναλυ-
τικά ανά έτος αλλά και για 
κάθε κατηγορία δαπάνης 
(για παράδειγμα καθαριό-
τητας, σημάνσεων, φύλαξης 
κ.ά.), από το έτος 2008 έως 
και το 2021;
στ. Τι ενέργειες σκέφτεστε 
ή έχετε προγραμματίσει 
μελλοντικά για την όλη λει-
τουργία και αναβάθμιση της 
Λαϊκής Αγοράς του Δήμου 
Ξάνθης;
ζ. Η όλη τοποθεσία και χω-
ροθέτηση της Λαϊκής Αγοράς 
του Δήμου Ξάνθης (πάγκοι, 
κοινόχρηστοι χώροι, παρ-
κάκια κλπ) ανήκει αποκλει-
στικά στο Δήμο μας, δηλαδή 
είναι δηλωμένες ιδιοκτησίες 
στο έντυπο Ε9 και στο κτη-
ματολόγιο του Δήμου Ξάν-
θης;
η. Τέλος, υποβάλλουμε δύο 
ερωτήματα, που ίσως θεω-
ρηθούν περιττά και πιθανώς 
αναπάντητα από πλευράς του 
Δήμου Ξάνθης. Αν μπορείτε 
λοιπόν να μας ενημερώσετε, 
πώς γίνεται τουλάχιστον μια 

δεκαετία (άρα αφορά 
θητεία τριών δημάρ-
χων και αντίστοιχα δη-
μοτικών συμβουλίων), 
να υπάρχουν «στρατη-
γικοί κακοπληρωτές», 
που παρόλη την στά-
ση και λειτουργία τους 
ανανεώνανε τις άδειές 
τους και τις σταθερές 
συγκεκριμένες θέσεις 
τους στη Λαϊκή Αγορά, 

ενώ η νομοθεσία προέ-
βλεπε συγκεκριμένες δι-
αδικασίες;
θ. Επίσης, αν θεωρείτε ότι 
υπάρχουν και ίσως πρέ-
πει να αναζητηθούν ευ-
θύνες αυτοδιοικητικών ή 
και αρμόδιων υπαλλήλων 
για μη εφαρμογή της νο-
μοθεσίας και αν θα πρέ-
πει να κινηθούν διαδικα-
σίες απόδοσης ευθυνών;


